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Chtěly bychom touto cestou apelovat na všechny, kteří trénují na volejbalových kurtech. Minulý
týden jsme zde s mladšími žákyněmi umyly okna, všechno vzorně zametly a uklidily. To samé
po středečních zápasech.

      

 

  

Jaké ale bylo naše nemilé překvapení, když jsme v pátek přišly na trénink. To byla spoušť -
balóny rozházené, v šatnách doslova nadupáno, prostě bordel. Domníváme se, že jsme lidi a
podle toho bychom se k sobě měli chovat. Kdyby to bylo jednou, mlčíme, ale ono se to prostě
opakuje, i v hale býval častý nepořádek. Trenéři, zodpovídáte za své svěřence, úklid po
tréninku vám zabere sotva pět minut, my máme určené služby a funguje to. Není možné, aby
uklízel jen někdo!!!
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